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ABSTRACT:

The Place is the backbone of the novelist's work and it is the theater from
which events and characters are launched.

The place is not an architectural monument of engineering or simply a
decoration; but it is a set of human, social and psychological relations.

The construction of place in the novel is influenced by social and political
reality and its impact on the characters; Who in turn determines whether the
place is open or closed according to their feelings. This is what gives the text an
artistic and aesthetic value

Keywords: place, open, closed, aesthetic.people of humiediah.
Résumé :

Le lieu est le colonne vertébral du travail romancier c est le théatre d ou
émergent les histoires des personnalité

Le lieu n est pas un repéere ingenierie ou un simple decor ¢ est un ensembles des
relations humaines et sociales et psychologique La construction de lieu dans le
roman est affecté par la réalité sociale et politique et joue un roule sur les
personnage qui déterminé a leur tour le lieu est ouvert ou fermé en fonction de
leur sentiments et ¢ est ce qui donne au texte fictinnel une valeur artistique et
estitique

Mots clé :le lieu ,fermé *ouvert *esthétique<Ahl al hamidia.
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